
 

Mediebevakning och innehåll sociala medier december 2024 

 

Artiklar och inslag där Kretslopp och vatten är omnämnda 

Datum Media Rubrik Innehåll 
2024-12-03 Vårt Göteborg  Byggstart för nya 

Kretsloppsparken  
KoVs egen artikel om 
byggstarten och spaden i 
marken-eventet 

2024-12-04 Mitt i Gbg  Kretsloppspark byggs 
med utslitna 
kulturskatter 

Om byggstarten för 
Kretsloppsparken, efter 
KoVs pressmeddelande. 

2024-12-05 
Sveriges Radio 
Göteborg 

Dyrare räkningar när 
göteborgarnas vatten 
hotas 

Avgifterna för vatten och 
avlopp i Göteborg höjs på 
grund av det förhöjda 
säkerhetsläget i Europa, 
eftersatta ledningar och 
klimatförändringar. Emma 
Hansryd från Kretslopp 
och vatten vid Göteborgs 
stad förklarar åtgärderna. 

2024-12-06 
Göteborgs-
Posten, Fria 
ord 

Den nya 
avfallshanteringen är 
inte anpassad till 
verkligheten 

Insändare som klagar över 
kostnader för att bygga ut 
för hemsortering för 
BRF:er. 

2024-12-10 
Göteborgs-
Posten, Fria 
ord 

Återvinningsstationerna 
blir kvar  

KoV:s replik om 
fastighetsnära insamling 

2024-12-11 
Göteborgs-
Posten, Debatt 

Även sopsortering kan 
gå för långt 

Debattartikel om 
hemsortering, FNI. 

2024-12-11 Cirkulation 
Anna Lanne Davidson 
ny vd för Gryaab 

Anna Lanne Davidson har 
utsetts till ny vd för 
Gryaab. 

2024-12-16 Vårt Göteborg 
Hundratals övergivna 
cyklar söker nytt hem 

Om KoVs pilotprojekt med 
återbruk av 
fastighetsbolagens 
övergivna cyklar. 

2024-12-19 
SVT Nyheter 
Väst 

Göteborg tar nota på 
halv miljard 

Göteborg står inför en 
kostnad på en halv miljard 
innan batterifabriken från 
Volvo Cars och Northvolt 
är klar. Hittills har 
anläggningen för tekniskt 
vatten kostat 488 miljoner 
kronor. 

2024-12-23 
Dagens 
Samhälle 

Så laddar kommunerna 
för julskräpet 

Om att avfallet ökar under 
jul och kommunernas nya 
ansvar för ÅVS:erna. 

2024-12-23  P4 Gbg Platta paketen  
Direktsänd intervju med 
kommunikatör Ulrika 

Kretslopp och vatten 

 
  



Naezer vid en ÅVS. Efter 
KoVs pressmeddelande 
om att vi önskar platta 
paket i återvinningen. 

2024-12-27 IT-hallbarhet 
Torrt och rent - från 1 
januari 2025 ska 
textilavfall sorteras ut 

Från 1 januari 2025 ska 
textilavfall sorteras ut för 
att hålla hushållen torra 
och rena. 

2024-12-28 P4 Göteborg 
Så ska 600 övergivna 
cyklar i Göteborg få 
nya hem 

Om KoVs pilotprojekt. 
Intervju med Elina Järkil. 

2024-12-28 TV4 

Så ska Sveriges 
största barnsjukhus 
skyddas från 
översvämningar 

Om den planerade 
skyfallsanläggningen vid 
Östra sjukhuset. Intervju 
med Hilde Bjorgaas. 

2024-12-19 SVT 

Många frågor i 
Göteborg när ny lag för 
återvinning av textil 
införs: Kundtjänst rings 
ner 

Om den nya insamlingen 
av textilavfall. Intervju med 
Sandra alm. 

2024-12-30 
SVT Nyheter 
Väst 

Extremt regn väntas bli 
vanligare 

Se ovan!  

2024-12-30 Tidningen Syre 
Stora utmaningar kvar 
när alla textilier ska 
samlas in 

Om den nya lagen att 
sortera ut textil. Intervju 
med Sandra Alm. 

 

 

Kommentar och analys – media 

Det sista veckorna av 2024 innebar stort medialt genomslag för Kretslopp och 
vattens frågor. Den nya lagen om att sortera ut textil och textilavfall för 
återanvändning och återvinning fick stort genomslag, såväl tidningar som 
nyhetssajter och radio gjorde inslag om textilavfall. Många medier lyfte upp att 
Göteborg har gjort undantag för trosor och sockar, vilket skiljer sig från 
Naturvårdsverkets rekommendationer. Få medier följde dock upp frågan om vad som 
händer med textilen. I dagsläget är det väldigt lite som materialåtervinns. Kretslopp 
och vatten har dock varit tydliga med denna kombination men också med att det finns 
en förhoppning om att textilavfallsinsamlingen ska öka återanvändningen och – i 
framtiden - återvinningen. 

Den fastighetsnära insamlingen, eller hemsorteringen, mötte fortsatt kritik i en 
insändare och en ledare i Göteborgs-Posten. Kretslopp och vatten svarade på 
insändaren och den felaktiga uppfattningen om återvinningsstationerna. 

I slutet av året hade såväl SVT som TV4 inslag om skyfall och anläggningen för att 
skydda Östra sjukhuset. Vi fick möjlighet att förklara vårt skyfallsarbete och vad vi gör 
för att skydda viktiga funktioner i staden. 

I stort innebar gav mediala uppmärksamheten för Kretslopp och vatten under 
december en positiv bild av vårt arbete. Dock behövs mer tydlig kommunikation för 
att vända de som är negativa till de kommande årens införande av fastighetsnära 
insamling – hemsortering. 



 

 

Linkedin 

Datum Rubrik Räckvidd Innehåll 

5 dec Vad händer när vattnet 
från Göta älvs råvattentäkt 
blir till dricksvatten 

5 500 Beskriver hur vattnet går från 
råvatten till dricksvatten på ett 
lättfattligt övergripande sätt.  

17 dec Finns det PFAS i vårt 
dricksvatten? 

4953 Finns det PFAS i vårt råvatten 
och i vårt dricksvatten? Är 
PFAS i dricksvattnet farligt för 
människor? 

10 dec Arbete pågår att spara 
9990 kilo koldioxid 

3350 Ett projekt där Kretslopp och 
vatten tillsammans med 
bostadsbolag och cykelaktörer 
ser till att cyklar, eller i vissa 
fall delar av cyklar, får nytt liv 
och nya ägare.  

4 dec Nytt steg i arbetet med att 
införa hemsortering 

2620 Hur jobbar Kretslopp och 
vatten för att placera 120 000 
nya avfallskärl på 40 000 
tomter? 

 

Kommentar och analys Linkedin 

Vårt toppinlägg i december handlade om hur råvatten blir till dricksvatten. Räckvidden låg på 
5 500 personer och aktivitetsfrekvensen var imponerande 22 procent. (2-3 procent 
aktivitetsfrekvens är bra). Dricksvatten engagerar samtidigt som det finns en låg kunskap om 
hur vårt dricksvatten blir till. Några kommentarer var ”fin och tydlig beskrivning”, ”Tack för ett 
väldigt pedagogiskt inlägg” och ”intressant läsning för blivande VA-ingenjörer” 

Artikeln om PFAS i dricksvatten väckte intresse och har varit en stor fråga i bland annat 
Uppsala och Kalllinge kommuner. Då Göteborgs stad ligger under det kommande 
gränsvärdet för PFAS om fyra nanogram per liter dricksvatten, och det finns en rädsla för att 
det ska finnas PFAS eller andra ”otäcka” ämnen i dricksvattnet, tyckte jag att det var en klok 
idé att lyfta ämnet och vara tydlig med att Göteborg har ett tryggt och säkert dricksvatten. 
Räckvidden låg på 4 953 och aktivitetsfrekvens på 5,71 procent.  

Pilotprojektet med cyklar, där Kretslopp och vatten tillsammans med andra aktörer, ser till att 
cyklar återbrukas väckte störst intresse på Facebook, men även en del på Linkedin. Projektet 
är nyskapande och vi kunde redovisa fina siffror på hur mycket koldioxid som sparas, något 
som brukar uppskattas av våra följare. Räckvidden låg på 3 350 och aktivitetsfrekvensen låg 
på 5,64 procent.  

Inlägget om hemsortering berör göteborgarna och särskilt boende i Nordöstra Göteborg, som 
är först ut med att få sina kärl för hemsortering. Inlägg om avfall går generellt sämre på 
Linkedin, än inlägg om till exempel stadsutveckling, dricksvatten och innovation. 
Aktivitetsfrekvensen var 5,57 procent.  

 

 

 



 

Facebook  Kretslopp och vatten     

Datum Rubrik Räckvidd Innehåll 

10 dec 
2024 

600 övergivna cyklar 
ska få nya ägare 

 91 856 Ett pilotprojekt där övergivna 
cyklar samlas in, bedöms och 
sorteras och kan sedan säljas 
vidare av cykelaktörer och 
second hand-aktörer. 

4 dec 2024 Första spadtaget av 
bygget av 
kretsloppsparken i 
Högsbo! 

 55 414 Bild på när de tre involverade 
parterna: Higab, Kretslopp och 
vatten och Skeppsviken tar det 
första spadtaget för 
Kretsloppsparken Högsbo. 

9 dec 2024 Du öppnar kranen 
hemma och tappar 
upp ett glas vatten 

7 794 Artikel på goteborg.se om hur 
råvatten från Göta älv blir 
dricksvatten 

4 dec 2024 Klart med vilka hushåll 
som blir först med 
hemsortering i 
Göteborg 

7 680 Film som visar hur de nya kärlen 
ser ut och vad man kan slänga i 
dem. Inläggstexten handlade om 
att vi skickar brev till de första 
4000 villakunderna som kommer 
få nya kärl under våren 2025. 

10 dec 
2024 

Missa inte 
sophämtningen vid jul 
och nyår 

6 805 Påminnelse om att det är ändrad 
sophämtning kring röda dagar. 

  

Kommentar och analys Facebook 

December har varit en väldigt aktiv månad på Facebook med många stora nyheter och 
händelser som första spadtaget för kretsloppsparken i Högsbo, hemsortering och ny lag för 
textilavfall. Vi har också gjort flera inlägg om att man ska platta till förpackningarna på 
återvinningsstationerna för att minska nedskräpningen kring jul och nyår. 

Ett inlägg om ett pilotprojekt om övergivna cyklar som ska få nya ägare fick oväntat stor 
spridning. I kommentarsfältet var det många positiva kommentarer och en del frågor om hur 
man gör om man vill köpa en cykel och hur vi kan garantera att cyklarna inte är stulna.  

Vi gjorde också ett inlägg som länkade till en fördjupande artikel på goteborg.se om hur det 
går till att göra dricksvatten av råvatten från Göta älv. 

 

Det har också varit stort fokus på hemsortering eftersom vi skickade ut brev till de första 
villakunderna som ska få nya kärl under våren 2025. I samband med detta gjorde vi inlägg 
med en film på kärlen och inlägget fick många kommentarer där de flesta frågorna handlade 
om hur man ska få plats med de nya kärlen. Vi gjorde ett uppföljande inlägg med tips på hur 
man kan tänka för att få plats med kärlen.  



Vi har förutom våra egna inlägg på Kretslopp och vattens Facebook även gjort inlägg på 
Göteborgs Stads Facebook om bland annat hemsortering och textilavfall. Dessa inlägg har 
fått många kommentarer. Kommentarerna om hemsortering handlar som nämnt ovan till stor 
del om hur man ska få plats med kärlen men det är även en del frågor kring ökade 
transporter och avgifter. Frågorna om den nya lagen för textilavfall handlar bland annat om 
var man ska slänga olika textilier.  

 

Återbrukets 

Facebook 

      

Datum       

3 dec 2024 Denna vecka säljer vi 

resten av våra 

köksbänkar och 

köksskåp från Tantum 

till halva priset 

3 739 En film på köksbänkar och 

köksskåp och information om att 

de säljs för halva priset den här 

veckan. 

10 dec 2024 Holy hatchet! Vi har 

ett smått 

imponerande bestånd 

av yxor och stämjärn 

som vi vill cirkulera.  

2 605  Bilder på yxor och stämjärn och 

information om att de säljs för 

halva priset den här veckan. 

 


